
Generalforsamling 2024 

Referat 

Valg af dirigent 

Jan Jessen valgt til dirigent af forsamlingen. 

 

Valg af to stemmetællere 

To stemmetællere blev valgt. 

 

Bestyrelsens beretning 

Fremlagt af formand Dan Hansen. 

Vi er pt. over 1.000 medlemmer – fordi vores forening er fantastisk. 

Hvad er der sket siden sidste år: 

• Løbebåndene er skiftet ud – formentlig vores mest populære træningsudstyr… 

• Medicsport – vigtig kunde, procedure ved REP. OG ny inspiration 

• Fantastisk frugtordning – som alle er glade for – husk 1 stykke pr. mand☺ 

• Vi har fået holdtræning. 

• Tirsdag 2 hold yoga, begynder/øvet - Onsdag RM-yoga 

• Hver 2. torsdag – dans med Lonni 

• Fredag – hit træning med aftenens dirigent og Kirsten 

• Nye ideer = mere arbejde. Booking, fravær og systemer 

• Vigtigt – sjovt og være frivillig 

Vores forening – hvad betyder det? 

• Det er ikke bestyrelsens forening – det er vores allesammen ’s forening. 

• Hvis der står mange om en maskine og tjekker tlf., så tag POSITIV kontakt 

• Hvis der noget galt med en maskine, så læg en seddel i postkassen. 

Vi har Ole og René, der også er frivillige, til at fikse maskiner og udstyr.  

• Oprydning – Bestyrelsen har indført at det fra og med i aften er gratis at rydde op 

efter sig selv, men andres skrald eller vægte må man også gerne sætte på plads 

HVORFOR? Fordi det gør en forskel og viser vejen specielt for nye medlemmer  

• Luk ikke andre ind end medlemmer – træls opgave for os frivillige – kontingentet 

er billigt, fordi vi alle betaler. 

• Generalforsamling 2025 afholder vi i Nyborg Idrætscenter. 

Giver en besparelse på ca. 65..000 kr. 

Bestyrelsen er gået i tænkeboks: Hvordan kommer den besparelse jer til gavn 

Måske et spændende foredrag i oktober måned? Gode forslag er altid 

velkommen.  



I er altid velkommen til at tage fat i mig, hvis I har spørgsmål – og det gælder også i aften. Jeg 

svarer også meget gerne på spørgsmål nu, men husk vi sidder 230 i salen i aften, så det skal 

helst være et spørgsmål, der henvender sig til flertallet. 

Tak for opmærksomheden. 

 

Ingen kommentarer eller spørgsmål til bestyrelsens beretning. 

Beretningen blev godkendt. 

 

Regnskab og budget 

Regnskab og budget blev præsenteret af kasserer Lis Rasmussen. 

Spørgsmål til budget 

Søren Brandt:  

Kommentar til budget i forhold det budgetterede underskud.  

Kører I en for aggressiv afskrivningspolitik med afskrivning af udstyr over fire år? 

 

Ole Molbo – maskinansvarlig i centret med en bemærkning til spørgsmålet:  

Det hænger sammen med den massive udskiftning af udstyr. Det er fornuftigt at afskrive 

udstyret over fire år. 

Regnskab og budget blev godkendt. 

 

Kontingentfastsættelse 

Ingen ændringer til kontingent. 

 

Indkomne forslag 

Forslag til vedtægtsændringer fra bestyrelsen.  

Vedtægtsændringer motiveret fra bestyrelsen. 

 

Kommentar til vedtægtsændringer 

Flemming Lerbæk: Fejl i rækkefølgen på paragrafferne.  

Opfordring til at vælge andet ord en værge – find et mere tidssvarende ord. 

 

Med de kommenterede ændringer blev vedtægtsændringer godkendt af forsamlingen. 

 

Valg af bestyrelse 

• Valg af formand 

Dan Hansen genvælges 

 



• Valg af to bestyrelsesmedlemmer 

Jannick Rasmussen genvælges 

Karina Rohde genvælges 

 

• Valg af bestyrelsessuppleanter 

1. suppleant 

Claus Fagerlund stiller op og vælges 

2. suppleant 

Maria Arndal genvælges 

 

Valg af to kritiske revisorer 

Preben Larsen genvælges 

Bente Clement genvælges 

 

Eventuelt 

• Kommentar fra kasserer Lis Rasmussen: 

Gå meget gerne forbi receptionen i Idrætscentret og tjek, at Elefanten har din rettet 

adresse og dit rigtige mobilnummer. Tak! 

 

 


